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Beste mede-studenten,

Ik ben Anne Daniels en zit momenteel in mijn eerste master Sterrenkunde. Afgelopen jaar zat ik al 
in de OC sterrenkunde en was ik vertegenwoordiger van deze OC in de POC fysica. Het was voor 
mij een leerrijk jaar door het bijwonen van deze vergaderingen. Ik zou graag mijn inzet voor de 
studentenvertegenwoordiging voor de studenten sterrenkunde volgend jaar verderzetten. Als ik 
verkozen wordt, zal ik mij ook inzetten meer OOR vergaderingen bij te wonen. Ik stel mij dus 
kandidaat voor de OC sterrenkunde. Indien nodig, ben ik ook weer bereid tot vertegenwoordiging in
de POC fysica. Hopelijk vinden jullie mij een geschikte kandidaat!

Vriendelijke groeten,
Anne Daniels

Dear fellow students,

I am Anne Daniels and am now a first master student of Astronomy and Astrophysics. Over the past
year I have been a member of the Education Commision of Astronomy (OC Sterrenkunde) and was 
I a representative of that comission in the Permanent Education Commision of Physics (POC 
fysica). It has been a very educative year by following these meetings. I would like to put in the 
effort to be a student representative of the students of Astronomy next year as well. Next year I’m 
also able to follow more OOR meetings. I am thus a candidate for the OC Sterrenkunde of next 
year. If necessary I’m also willing to be a representative in the POC fysica. Hopefully you find me a
suitable candidate!

Kind regards,
Anne Daniels



Simon Maenaut
simon.maenaut@student.kuleuven.be

Kandidatuur
POC Fysica en OC Sterrenkunde

Beste medestudenten,

Hierbij stel ik, Simon Maenaut, mij kandidaat om volgend academiejaar studenten te vertegenwoordigen
in de Permanente Onderwijscommissie Fysica en de Onderwijscommissie Sterrenkunde. Het is volgens
mij belangrijk dat het standpunt van de studenten goed vertegenwoordigd wordt op de verschillende
raden en commissies van de universiteit. Om de onderwijskwaliteit te verbeteren, is terugkoppeling
van de studenten die worden onderwezen nodig en hiervoor is onze input essentieel. Wij, studenten,
ervaren namelijk zelf het niveau van onze opleiding en in welke mate vakken opgestelde leerdoelen halen.
Als ervaren, geëngageerde en gemotiveerde studentenvertegenwoordiger zou ik mij volgend academiejaar
willen blijven inzetten voor ons onderwijs.

Op de permanente onderwijscommissie worden de beslissingen genomen die invloed hebben op heel de
opleiding die wij volgen, hetgeen mij nauw aan het hart ligt. Als studentenvertegenwoordiger ben ik dit
jaar lid van de POC Fysica, de OC Sterrenkunde en de Departementsraad en het Departementsbestuur
Natuurkunde en Sterrenkunde. Hiervoor heb ik ook nog in de POC Wiskunde en de FPOC gezeten.
Verder heb ik mij, samen met de andere studentenvertegenwoordigers, binnen OWG en OOR ingezet
voor het vormen van gemeenschappelijk standpunten over diverse onderwijsgebonden onderwerpen.

Tot slot geef ik nog wat mee over mezelf: ik ben een Masterstudent Fysica en Sterrenkunde met een
Bachelor Fysica en Wiskunde van de KU Leuven. Aan de hand van jullie input en mijn eigen ervaringen
zou ik graag met de andere vertegenwoordigers de standpunten van alle studenten vertegenwoordigen.
Van jullie hoor ik met plezier de vragen, opmerkingen of suggesties die jullie hebben. Mijn doel als
studentenvertegenwoordiger is om met iedereen samen te werken aan kwaliteitsvol onderwijs.

Met vriendelijke groeten,

Simon Maenaut
Masterstudent Fysica & Sterrenkunde
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